

POLIOMYELITIS SURVEILLANCE

GUATEMALA (26 August 1982). — Twenty-eight cases of clinically diagnosed poliomyelitis, including two fatal cases, were reported from Guatemala City and six interior departments from July up to 20 August 1982. Most cases were in children below three years of age. Of the 16 cases occurring in July, ten had not received any poliomyelitis vaccine, five had had one dose and one case was reported to have received three doses of the vaccine. Since the sixteen cases reported in July were above the average seen for that month in 1975-1981 special control measures have been instituted. The laboratory investigation of cases is in progress.

SURVEILLANCE DE LA POLIOMYÉLITE

GUATEMALA (26 août 1982). — Vingt-huit cas de poliomyélite diagnostiqués cliniquement, dont deux mortels, ont été signalés à Ciudad-de-Guatemala et dans six circonscriptions de l'intérieur pendant la période de juillet au 20 août 1982. Il s'agissait pour la plupart d'enfants de moins de trois ans. Sur les 16 cas qui se sont déclarés en juillet, 10 n'avaient subi aucune vaccination antipoliomyélitique, cinq n'avaient reçu qu'une seule dose et un avait semble-t-il reçu trois doses de vaccin. Etant donné que ce chiffre de 16 cas en juillet se situe au-dessus de la moyenne observée pour ce mois au cours de la période 1975-1981, des mesures spéciales de lutte ont été prises. Des investigations au laboratoire sont en cours.